
JEDNA Z 30 000 V EDENU 

 

Když jsem zaslechla, že si Marek Ztracený bude dávat několika letou koncertní pauzu, 

neváhala jsem a objednala pro sebe a kamarádku Irču lístky do prozatím posledního 

Markova Edenu. 

I když preferuji koncertní sály, protože akustika vytvořená uzavřeným prostorem mi 

přijde nepřekonatelná, tenhle koncert byl až na jednu chybičku naprosto úžasný. 

Fantastická atmosféra ho udělala naprosto famózní. 

Pořídila jsem si na něm nové super tričko i nový typ Markova kelímku z tvrzeného 

plastu na nápoje a na několik písniček si i s chutí zaskákala nebo zamávala rukama. 

V jednu chvíli Marek odvolal bubeníka a ze střídačky zavolal svého syna, který převzal 

bubenické paličky. Má super ránu a bicí k němu sedí. Měl dobrou volbu. 

A závěrem vzkaz pro tebe Marku: „I když nám budou tvoje koncerty chybět, tvůj důvod 

k pauze je naprosto pochopitelný. Už teď se těšíme na pokračování tvojí hudební 

kariéry, ale přejeme ti, aby sis SVOJÍ PĚVECKOU PAUZU UŽIL!“ 

 

Za všechny tvoje fandy z Edenu 

nevidomá Petra 

 

 

V Praze 15. 7. 2023 

Příloha: dvě fotografie 



 


